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Betreft; voorgenomen besluit sluiting jacht Haas en Konijn.

Met verbazing heb ik kennis genomen dat het haas en het konijn een plek hebben gekregen op de 
rode lijst. Mijn inziens is deze lijst bedoeld voor soorten die extra bescherming nodig hebben omdat 
zij in hun voortbestaan worden bedreigt. Deze lijst zou op basis van juiste gegevens tot stand moeten 
komen. Door het haas en het konijn op deze rode lijst te plaatsen wordt de geloofwaardigheid van de 
kwetsbare soorten ernstig te niet gedaan.  

Ik denk dat het goed is om deze rode lijst nogmaals serieus te bekijken en hier alleen soorten op te 
plaatsen welke de extra beschermde status ook echt nodig hebben, om niet in hun voortbestaan te 
worden bedreigt.

Helaas zien wij in gebieden waar bewust gekozen is om niet te jagen een duidelijke afname van alle 
soorten. De afname kan worden verklaard omdat er in deze gebieden geen veldverzorging is. 
Predatiebeheer, trend tellingen, biotoop verzorging en niet te vergeten contacten met de landbouw 
om bijvoorbeeld maaislachtoffers te voorkomen. Helaas blijkt dit veelal in terreinen van TBO’s het 
geval.    De betrokkenheid die jagers hebben met hun veld om een zo goed mogelijke wildstand te 
hebben word door de sluiting bijzonder teleurstellend ontvangen.  Deze gevolgen om aan de 
fundamenten van de jacht te komen raakt ons met het gevolg dat er minder motivatie is om ons 
werk te verzetten in het veld. 

Het onderzoek dat is uitgevoerd door de WUR is echt beschamend, het rapport is onvolledig, slecht 
onderbouwd en laat helaas weer zien dat de praktijk(veld)kennis niet aanwezig is achter het bureau 
in Wageningen.

Minder motivatie betekent nog minder wild in Nederland. 

Als jager doe ik er alles aan om mijn veld zo goed mogelijk te beheren. Dit beheer vind 365 dagen per 
jaar plaats, de binding die dit geeft met het gebied waar je in leeft maakt dat wij onze hobby met 
passie kunnen uitvoeren. Het succes van goed beheer in je veld wordt bekroond met een geschoten 
haas. Uiteindelijk heeft het gevoerde beheer in het jachtveld een positieve uitwerking op het grote 
geheel. Een hogere biodiversiteit waarbij echte rode lijst soorten een grotere kans hebben te 
overleven.

Mijn oproep is dan ook om niet de jacht te sluiten op het haas en het konijn maar inzetten op een 
betere telmethodiek. De gegevens van alle betrokken partijen die tellingen in de natuur houden 
samenbrengen zodat er op basis van realistische cijfers beleid kan worden gemaakt.

Met vriendelijke groet,

J v Eijk




